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Geachte heer Rijsdijk, 
 
Op 18 oktober 2021 heeft u ons een brief gestuurd met vragen over de toegankelijkheid van 
ondergrondse papiercontainers voor laagbouwbewoners. In deze brief beantwoorden wij uw vragen. 
 
Vraag 1 
Wanneer, door wie en op basis waarvan is ‘besloten’ dat de ondergrondse papiercontainers straks niet 
meer toegankelijk zijn voor laagbouwbewoners en dat zij dus een eigen papiercontainer moeten 
aanvragen, voor zover zij deze nog niet hebben? Welke (beleids)documenten liggen hieraan ten 
grondslag? In een raadsinformatiebrief van halverwege dit jaar is hierover een zin gewijd. 
 
Antwoord: 
Op 21 maart 2019 heeft uw raad bij de vaststelling van het afvalbeleidsplan gekozen voor “Variant 2 - 
service op restafval, invoering van variabel tarief”. Op pagina 25 van het afvalbeleidsplan is de 
toekomstige situatie bij de gekozen variant 2 gevisualiseerd. Daaruit blijkt dat er geen ondergrondse 
containers voor papier/karton en PMD+rest en GFT-cocons worden toegewezen aan huishoudens van  
laagbouw. Op pagina 21 van het afvalbeleidsplan zijn ook de investeringen voor de toegangscontroles 
voor de ondergrondse containers voor papier/karton (€ 102.000) en GFT-cocons (€ 317.000) 
opgenomen. Besluit voor dit systeem is dus genomen door uw gemeenteraad. 
 
Vraag 2 
Waarom wordt er afgeweken van het eerder gecommuniceerde beleid? 
 
Antwoord: 
Dit is niet aan de orde. Wij willen het vastgestelde afvalbeleidsplan gaan uitvoeren, nu de 
toegangscontrolesystemen op de inzamelvoorzieningen voor huishoudelijk afval zijn geoptimaliseerd. 
 
Vraag 3 
Kunt u zich voorstellen dat dit tot verwarring en onbegrip leidt bij inwoners die er eerder bewust voor 
hebben gekozen om geen eigen papiercontainer te nemen? Graag uw antwoord toelichten. 
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Antwoord: 
Om inwoners tegemoet te komen bij de uitrol van het afvalbeleid hebben zij tijdelijk toegang gehouden tot 
de verzamelcontainers. Nu de inzamelvoorzieningen voor huishoudelijk afval zijn geoptimaliseerd gaan 
wij over op de uitvoering van het vastgestelde afvalbeleidsplan. 
 
Vraag 4 
Waarom heeft u er niet voor gekozen om laagbouwbewoners zelf te laten kiezen of zij een pas willen om 
de ondergrondse papiercontainers te openen of een eigen papiercontainer? 
 
Antwoord: 
De verzamelcontainers voor papier/karton, GFT en PMD+rest in de gemeente zijn bedoeld voor 
bewoners van de hoogbouw die geen ruimte hebben een eigen minicontainer te stallen. In de wijken 
blijven daarom de inzamelsystemen alleen toegankelijk voor inwoners van de hoogbouw. Wij willen zo 
vervuiling met andere afvalstromen en illegale stort van niet-Ridderkerkers tegengaan. Bovendien wordt 
zo het aantal ritten met afvalinzamelwagens in de wijken beperkt. 
 
Vraag 5 
Welke (alternatieve) mogelijkheden zijn er voor laagbouwbewoners die bijvoorbeeld om de in de inleiding 
genoemde redenen geen eigen papiercontainer willen hebben, om hun papierafval kwijt te kunnen? 
 
Antwoord: 
Inwoners kunnen hun papier/karton kosteloos naar het afvalaanbiedstation in Hendrik-Ido-Ambacht 
brengen.  
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